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2023 CIPMM ANNUAL GENERAL MEETING NOTICE

On behalf of the CIPMM President, Carolyn Montague and Board of Directors, you are
invited to attend the CIPMM Annual General Meeting that will take place on June 21st,
2023 from 1:00 pm to 2:00 pm EST. The AGM will take place virtually.

Please use this link to register:
https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_Bv0Qm_TXRhmErpUoPGd8xw#/regi
stration

The AGM materials are available on the CIPMM website, in the membership area:
2022 Financial statements
2023 Agenda
2022 AGM Minutes

The copy of By-laws is available on the website :  https://cipmm-icagm.ca/cipmm-
constitution/

If you attended the National Workshop and participated in the Survey, please note that the
draw for a chance to win a gift card will take place at the AGM.

Click Here to Register for the CIPMM 2023
AGM

Agenda
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AVIS DE L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE 2023 DE L'ICAGM

Au nom de la présidente, Carolyn Montague, et des membres du conseil d'administration,
vous êtes invité(e) à participer à l'assemblée générale annuelle de l'ICAGM, qui aura lieu
le 21 juin 2023 de 13h00 à 14h00 HNE . Cette AGA prendra place virtuellement.

Veuillez utiliser ce lien pour vous inscrire :
https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_Bv0Qm_TXRhmErpUoPGd8xw#/regi
stration

Les documents de l'AGA sont disponibles sur le site Web de l'ICAGM, dans la section
des membres:

États financiers 2022
Ordre du jour 2023
Procès-verbal de l'AGA 2022

La copie des statuts est disponible sur le site : https://cipmm-icagm.ca/constitution-de-
licagm/?lang=fr

Si vous avez assisté à l'Atelier national et participé au Sondage, veuillez noter que le
tirage pour courir la chance de gagner une carte-cadeau aura lieu à l'AGA.

Cliquez ici pour vous inscrire à l'AGA 2023 de
l'ICAGM

Agenda
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